
עמותת "האומץ להיות" פועלת מזה שנתיים 
בגני תקווה בפיילוט הפעלה מוצלח ביותר. 
העמותה מפעילה צהרונים ביישובים רבים,

היא בעלת יכולת גיוס כח אדם מצוינת, 
מחזיקה מחלקה פדגוגית חדשנית ומתחדשת, 

נותנת שירות להורים ברמה גבוהה מאוד 
ועובדת איתנו לשביעות רצוננו המלאה.

לשמחתנו, העמותה השתתפה במכרז 
להפעלת הצהרונים וזכתה בו.

אין לנו ספק שהבחירה באומץ להיות תשדרג 
את רמת הצהרונים שלנו, כפי שכבר נעשה 
בפיילוט המוצלח איתה בשנתיים האחרונות.

מדוע נבחרה החברה המפעילה?

כן. התכנית הפדגוגית בהחלט תעלה כיתה
וכך גם הכשרות הצוותים בנושא הפדגוגי.

לחברת האומץ להיות מחלקה פדגוגית מצוינת, 
היא מפתחת וכותבת תכנים חדשניים ברמה 

גבוהה מאוד.

האם יש שינוי בתכנית הפדגוגית?

המעבר להפעלת צהרוני גני הילדים
באמצעות "האומץ להיות"
שאלות ותשובות להורים

 החברה לפיתוח גני תקווה

אנחנו מאמינים שאם יהיה שינוי –
הוא יהיה לטובה.

התכנית הפדגוגית תהיה מושקעת יותר, 
הצוותים יעברו יותר הכשרות,

הצוותים יעבדו בתנאים "מפנקים" יותר –
ועל כן יהיו מרוצים יותר.

מה ישתנה בצהרונים וכיצד זה ישפיע
על הילדים? 

בהחלט.

החברה לפיתוח גני תקווה תישאר בפיקוח 
הדוק על הצהרונים, הרישום והגבייה יבוצעו 
דרכה, החברה לפיתוח תיתן מענה להורים, 

תאשר את התכנית הפדגוגית ותערוך
פגישות וביקורות קבועות במסגרות.

אגף החינוך ימשיך לתת מענה בנושאי פרט 
וימשיך לעבוד באופן צמוד עם האגף לחינוך 

משלים בכל דבר ועניין, גם כשהמסגרות 
מופעלות דרך האומץ להיות.

האם אגף החינוך ואגף החינוך
המשלים ימשיך להיות מעורב? 

לא.

האם גם צהרוני בתי הספר
עוברים למפעיל חיצוני?

ככל שהעובדות ירצו להמשיך בעבודתן – 
האומץ להיות תשמח לקלוט אותן אצלה.

האם העובדות בצהרונים ימשיכו
בעבודתן? 

כרגע ספק המזון של האומץ להיות הוא 
"מנזלה". בגנים המנוהלים על ידי האומץ להיות 

נראה כי רמת שביעות הרצון מספק המזון
הזה היא גבוהה.

האם התפריט בארוחת צהרים תשתנה? 


